

Title (en)
Trapeze harness.

Title (de)
Trapezgürtel.

Title (fr)
Harnais de trapèze.

Publication
EP 0175955 A1 19860402 (DE)

Application
EP 85110882 A 19850829

Priority
DE 8425826 U 19840831

Abstract (en)
A trapeze harness (1) with a dished back part (4). The back part (4) is designed so as to be in mirror symmetry with an axis (15) parallel to the longitudinal axis of the body of the user. In order to obtain better adaptation of the trapeze harness (1) to the human body and in particular to prevent the trapeze harness from slipping, e.g. due to water buoyancy, the trapeze harness (1) is designed in such a way that the back part (4) is provided with a lumbar-vertebra supporting part (12) extending along the axis (15) of symmetry and arched inwards. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Trapezgürtel (1) mit einem schalenförmigen Rückenteil (4). Das Rückenteil (4) ist zu einer zur Körperlängsachse des Benutzers parallelen Achse (15) spiegelsymmetrisch ausgebildet. Um eine bessere Anpassung des Trapezgürtels (1) an den menschlichen Körper zu erreichen und insbesondere das Verrutschen des Trapezgürtels, z. B. durch Wasserauftrieb, zu vermeiden, ist der Trapezgürtel (1) derart ausgebildet, daß der Rückenteil (4) mit einem sich längs der Symmetriearchse (15) erstreckenden, nach innen gewölbten Lendenwirbelstützteil (12) versehen ist.

IPC 1-7
B63H 9/10

IPC 8 full level
B63H 9/10 (2006.01)

CPC (source: EP)
B63H 9/1007 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0043107 A2 19820106 - MISTRAL WINDSURFING AG [CH]
- [A] FR 563728 A 19231212
- [A] FR 2299874 A1 19760903 - BEAUGRAND SYLVAIN [FR]
- [A] CA 1131510 A 19820914 - GUELPH ELASTIC HOSIERY

Cited by
EP0284454A1; FR2612404A1; DE4228423C1; EP0585649A1; US5402742A; JPH072175A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0175955 A1 19860402; DE 8425826 U1 19850314

DOCDB simple family (application)
EP 85110882 A 19850829; DE 8425826 U 19840831